

## 《单词百科:Lao-tse是什么意思?Lao-tse怎么发音?Lao-tse的解释和用法》

英语单词Lao-tse是什么意思?Lao-tse怎么读?Lao-tse怎么发音?简答网为您整理了Lao-tse的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



### Lao-tse怎么读

Lao-tse的读音:[la tsi]

### Lao-tse的意思

1、老子;

### Lao-tse的近义词

1、Lao-tse 老子;

### Lao-tse的双语例句

1、Lao Tse was so famous for his wisdom that tales developed around his life.

老子以他的智慧而出名,所以有许多关于他本人生活的事迹流传.

2、Answer: If you are a Chinese, please read Lao Tse's works in Chinese.

回答: 如果你是一位中国人, 请阅读中文的老子的著作.

3、Of or relating to the popular Chinese religious system based on the teachings of Lao-tse but including a pantheon of gods along with divination and magic.

以老子教义为基础但是包括与占卜和巫术相联系的神的民间中国宗教的, 或与之相关的。

4、Popular Chinese philosophical system based in teachings of Lao-tse but characterized by a pantheism of many gods and the practices of alchemy and divination and magic.

根据老子学说的中国哲学体系, 包含泛神论, 炼金术, 卜挂和巫术。

5、Taoism is one school of hundred school of thought in the pre-Qin period, and from the foundation of Taoist thought, its staple masterpiece could only be the book of Lao-tse which thought was profound and distinguishing as a prior classic works on philosophy.

道家是指先秦诸子百家中的一个学派, 而就道家思想的奠基来看, 道家的开山著作只能是《老子》一书, 它是我国较早的一部思想深刻、独具特色的哲学经典著作。

以上是简答网为您整理的Lao-tse怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更多关于Lao-

tse的用法、Lao-

tse的释义、Lao-tse的相关详情请点击: <https://dict.jiandongshicai.cn/Lao-tse>